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Afwezig is mw. Yvonne Mutsaers.   
 

VERSLAG  POVO-VERGADERING  20 APRIL 2023 

PLAATS:   S.G. DE OVERLAAT 

TIJD:        11.00 UUR                  

 

1. Dhr. Jacob Uijl opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. De notulen van 16 februari 2023 en van 16 maart 2023 worden goedgekeurd. 

Het zij vermeld dat het streven is om vergaderingen in goede harmonie te 

houden. Maar soms kunnen vergaderingen door verschillende belangen scherp 

zijn. Het is goed dat op de daaropvolgende (deze) vergadering de harmonie dan 

toch hersteld wordt. 

 

3. Vaststellen agenda/mededelingen: aan punt 12 wordt toegevoegd dat ook de 

heren Kees Hamers en Sander Buiks voor de laatste keer deelnemen aan een 

POVO-vergadering.  

 

4. De vergadering gaat akkoord met het toetreden van mevr. Susan van Pinxteren 

als gewoon lid van het DB in plaats van mevr. Rosanne Melfor en mevr. Jolijn van 

Noppen als secretaris van AB-POVO.  

 

5. Ingekomen en uitgegane stukken: De heer Marinus de Bie van het Willem van 

Oranje College vraagt of het mogelijk is om het POVO-bestand met e-

mailadressen van basisscholen te gebruiken voor een mini-Langstraat 

wielrenklassieker voor leerlingen van groep 8 van de basisscholen. De 

vergadering vindt dat daar andere geëigende kanalen voor zijn en verleent geen 

toestemming.  

 



6. Voorbereiding POVO-startbijeenkomst 2023/2024 

 

7. Concept Routekaart 2023-2024   

Het voorstel van het DB voor onderstaande activiteiten wordt in grote lijnen 

overgenomen 

- POVO-startbijenkomst op 9 oktober 

- Voorlichtingsavonden op 15/16 en 22/23 januari – er vindt maar 1 ronde plaats 

  van 19.00-20.00 uur. MET kiest alleen voor 15 januari.  

- BS geeft vanaf 10 tot uiterlijk 31 januari voorlopig schooladvies 

- Afnameperiode doorstroomtoets - 1-13 februari 

- Uitslag doorstroomtoets - uiterlijk 15 maart  

- BS geeft uiterlijk 24 maart definitief schooladvies 

- Aanmeldingen voor de vo-scholen op 25 en 26 maart  

- Versturen uitslag van de definitieve plaatsing op 21 mei 

- Kennismakingsdag op 11 juni 

 

De meeste VO-scholen hebben de afbeeldingen voor de placemat opgestuurd. Het 

Willem uit W en uit WeA en Prinsentuin komen snel.  

 De vergadering neemt het onderstaande voorstel van het DB voor de 

vergaderdata POVO 2023-2024 over: 

DB: do 11.00 u – via MS-Teams:  9/10 – 29/1 – 25/3 

AB: do 11.00 u – Overlaat:  9/11 – 22/2 – 18/4  

 Vanwege andere activiteiten zullen de afgevaardigden van Leerrijk niet op 9/11 

aanwezig zijn. 

 

8. Informatie over onderwijskundige ontwikkelingen – n.v.t. 

 

9. Gesprek over de collegiale consultatie.  

Docenten van het v.o. zouden in het voorjaar de p.o.-scholen bezoeken. Door 

drukte van de scholen werkt dat niet. Op de startbijeenkomst zal er aandacht aan 

worden geschonken.  

 

10. Informatief gesprek over de verschillende voorlichtingsvormen die het v.o. biedt 

aan het p.o. Er zijn veel van dit soort activiteiten. De afspraak was dat 

activiteiten die voor een gedeelte van de klas (of voor enkele leerlingen) zijn 

bedoeld na lestijd plaatsvinden. Is de activiteit voor de gehele klas bedoeld, dan 

kan die over de hele dag worden gepland. Het p.o. vraagt wel om zorgvuldige 

afweging. Daarnaast is het wel zo dat de po-school altijd de eigen keuze heeft.  

 

11. Rondvraag 

-De vergadering spreekt af dat het DB zowel voor de website als voor de 

routekaart/placemat op zoek gaat naar een ander format. De uitstraling en 

indeling moeten anders. 

-Vanuit de vergadering komt de vraag wanneer een aanmelding officieel is. Is dat 

pas als het formulier fysiek is afgegeven? Of geldt het al als de digitale 

aanmelding is gedaan? Ook wordt de vraag gesteld of de school zorgplicht heeft 

als ouders informatie achterhouden. Daaraan gekoppeld wil de vergadering weten 

wat de juridische onderlaag is voor de verstrekking van onderzoeksverslagen 

door de school. Volgens de AVG moeten ouders dit doen en niet de school. Hoe 

zit dat? 

Het DB zal deze vragen uitzoeken.  

 

12. De vergadering neemt afscheid van de heren Jaco Vleugel, Sander Buiks en Kees 

Hamers. De voorzitter spreekt mooie woorden en bedankt hen hartelijk.  

 

13. De voorzitter sluit de vergadering.  


